

**NETTOYANTS / DÉGRAISSANTS**



**10VE0915**

**FORMAT DISPONIBLE**

**4x4L**

**PROPRIÉTÉS PHYSIQUES**

Apparence	Liquide
Couleur	Translucide
Odeur	Alcool
pH	ND
Solubilité	Soluble dans l'eau
Point d'éclair	22°C
Densité	0.85 g/ml
Inflammabilité	Inflammable

**INGRÉDIENTS**

Actif: Alcool isopropylique 70%

Autres: 30%

**AVANTAGES ENVIRONNEMENTAUX**

- Composantes organiques Facilement biodégradables.
- Ne contient pas de NPE, NTA ou EDTA.
- Ne contient aucune substance classifiées cancérigènes, mutagènes ou reprotoxiques (CMR)

**LEGISLATION / HOMOLOGATION**

Réglémenté par le SIMDUT

Ce produit est disponible en version désinfectant pour les mains, approuvé par Santé-Canada (NPN). Pour tout renseignement au sujet de cette version, veuillez contacter votre représentant.

Pour usage commercial, institutionnel, industriel et dans les établissements de préparation alimentaires.

Ne pas entreposer dans une zone de traitement ou de stockage des aliments.

Révision: 06 2020

**NETTOYANT POUR SURFACES**

SECUR-SURFACE est un nettoyeur de surfaces contenant 70% d'alcool isopropylique. En plus de ses propriétés nettoyantes sur les souillures grasses, l'alcool isopropylique 70% est reconnu par les ministères de la santé\*, l'OMS\*\* et le CDC\*\*\* comme un désinfectant rapide (30 à 60 secondes) et efficace sur un large spectre de micro-organismes, dont la Covid-19.

**AVANTAGES**

- S'évapore rapidement pour laisser les surfaces sèches et sans résidus
- Nettoie et assainie les surfaces
- Élimine rapidement un large spectre de micro-organismes grâce à l'actif d'alcool isopropylique
- Rends les surfaces sécuritaires
- Excellente solution en période d'éclosion
- Format pratique de 500ml avec bouchons applicateur dévissables

**DILUTION**

S'utilise pure, non dilué

**INSTRUCTION D'UTILISATION**

1. Vaporiser ou appliquer avec un bec verseur tel quel, non dilué sur la surface
2. Nettoyer la surface avec un chiffon propre
3. Laisser sécher

- Les surfaces lourdement souillées doivent être nettoyées au préalable avec un dégraissant approprié
- Toujours vérifier la compatibilité des surfaces avant l'utilisation

**Référence - désinfection alcool isopropylique 70%**

(\*) MSSl: <https://publications.msss.gouv.qc.ca/msss/fichiers/2009/09-209-03F.pdf>

(\*\*) OMS: <https://www.who.int/news-room/q-a-detail/q-a-considerations-for-the-cleaning-and-disinfection-of-environmental-surfaces-in-the-context-of-covid-19-in-non-health-care-settings>

(\*\*\*) EPA: [https://www.epa.gov/sites/production/files/2020-04/documents/316485-c\\_reopeningamerica\\_guidance\\_4.19\\_6pm.pdf](https://www.epa.gov/sites/production/files/2020-04/documents/316485-c_reopeningamerica_guidance_4.19_6pm.pdf)

**AVIS**

Les informations et les recommandations concernant ce produit sont des données de bonne foi. Les conditions d'utilisation étant hors de notre contrôle, aucune garantie explicite ou implicite n'est jamais faite. Nous n'assurons aucune responsabilité de dommage, perte ou blessure, directe ou indirecte, liée à l'utilisation de ce produit.

**CLEANER / DEGREASER**



**10VE0915**

**AVAILABLE FORMAT**

**4x4L**

**PHYSICAL PROPERTIES**

Appearance	Liquid
Color	Translucent
Odour	Alcohol
pH	ND
Solubility	Water soluble
Flash Point	22°C
Density	0.85 g/ml
Flammability	Flammable

**INGREDIENTS**

Active: Isopropyl alcohol 70%

Others: 30%

**ENVIRONMENTAL BENEFITS**

- Organic components readily biodegradable.
- Does not contain NPE, NTA or EDTA.
- Contains no substances classified as carcinogenic, mutagenic or reprotoxic (CMR)

**LEGISLATION / HOMOLOGATION**

WHMIS Regulated

This product is available in a hand sanitizer version, approved by Health-Canada (NPN). For more information about this version, please contact your representative.

For commercial, industrial, institutional and food preparation area use only.

Do not store in food processing or food storage area.

Revision: 06 2020

**SURFACE CLEANER**

SECUR-SURFACE is a surface cleaner containing 70% of isopropyl alcohol. In addition to its cleaning properties on greasy stains, isopropyl alcohol at 70% is recognized by Ministries of Health\*, the WHO\*\* and the CDC\*\*\* as a quick disinfectant (30 to 60 seconds) and effective on a wide spectrum of microorganisms, including Covid-19 (see technical bulletin for references).

**BENEFITS**

- Evaporates quickly to leave surfaces dry and residue-free
- Cleans and sanitizes surfaces
- Quickly eliminates a wide spectrum of microorganisms thanks to the active ingredient of isopropyl alcohol
- Makes surfaces safe
- Excellent solution during outbreak situation
- Practical 500ml format with twist open cap applicator

**DILUTION**

Uses pure, non diluted

**USES INSTRUCTIONS**

1. Spray or apply with a spout as is, non diluted on the surface
  2. Wipe clean surface
  3. Leave to dry
- Heavily soiled surfaces must be cleaned beforehand with an appropriate degreaser
  - Always check the compatibility of surfaces before use

**Reference - Disinfection Isopropyl alcohol 70%**

(\*) MSS: <https://publications.msss.gouv.qc.ca/msss/fichiers/2009/09-209-03F.pdf>

(\*\*) OMS: <https://www.who.int/news-room/q-a-detail/q-a-considerations-for-the-cleaning-and-disinfection-of-environmental-surfaces-in-the-context-of-covid-19-in-non-health-care-settings>

(\*\*\*) EPA: [https://www.epa.gov/sites/production/files/2020-04/documents/316485-c\\_reopeningamerica\\_guidance\\_4.19\\_6pm.pdf](https://www.epa.gov/sites/production/files/2020-04/documents/316485-c_reopeningamerica_guidance_4.19_6pm.pdf)

**NOTICE**

Information and recommendations regarding this product are presented in good faith. However no guarantees are associated with the data presented in this document, and no such guarantees should be interpreted from the information and expected results presented. We do not assume any liability for damage, loss or injury, direct or indirect, related to the use of this product.